



St Leonard's College  
An education for life.

# Victorian Certificate of Education

VCE merupakan kursus yang fleksibel, menawarkan pengiktirafan antarabangsa dan laluan ke pengajian lanjut dan pekerjaan.

Victorian Certificate of Education (VCE) merupakan kelayakan yang diraih oleh sebahagian besar pelajar di Victoria setelah tamat pengajian Tahun 12.

Program VCE terdiri daripada satu siri mata pelajaran, lazimnya diambil dalam jangka masa dua tahun. Bagi pelajar yang cemerlang, St Leonard's College menawarkan peluang untuk mempercepatkan program VCE mereka, dengan mengambil mata pelajaran Tahun 11 pada Tahun 10 dan mata pelajaran Tahun 12 pada Tahun 11. Dengan permulaan awal ini, pelajar dapat mengelola pengajian *Senior School* dengan lebih baik. Mata pelajaran wajib VCE dapat dibahagikan selama tiga tahun bukan dua tahun, dan jumlah mata pelajaran tahun akhir lebih kecil.

Pelajar yang tamat mata pelajaran Tahun 12 dalam Tahun 11 juga berpeluang mengambil mata pelajaran lanjutan universiti dalam Tahun 12. Ini merupakan mata pelajaran tahun satu universiti terkemuka Australia, yang boleh diperhitungkan untuk pengajian tinggi akan datang.

VCE merupakan kursus fleksibel yang hanya mewajibkan sekurang-kurangnya satu mata pelajaran Bahasa Inggeris. Pelajar dapat mengkhususkan diri dalam bidang tertentu, atau memilih kursus umum dengan mata pelajaran dari sejumlah pengkhususan. Kelonggaran ini juga dibenarkan dari tahun ke tahun, supaya pelajar dapat melaraskan program mereka untuk meneroka minat atau kelebihan yang baharu. Kami menawarkan berbagai-bagai mata pelajaran VCE, sehingga setiap pelajar dapat menyusun kursus yang paling sesuai dengan minat, kelebihan dan cita-cita masing-masing.

Apabila tamat program VCE, pelajar meraih Australian Tertiary Admission Rank (ATAR), yang melayakkan mereka untuk memasuki universiti di Australia dan luar negara.

## **Mata pelajaran yang ditawarkan dalam VCE termasuk:\***

Perakaunan, Pengkomputeran Gunaan, Amalan Kreatif Seni, Biologi, Pengurusan Perniagaan, Kimia, Bahasa Cina Bahasa Pertama, Bahasa Budaya dan Masyarakat Cina, Bahasa Cina Bahasa Kedua Lanjutan, Pengajian Klasikal, Drama, Ekonomi, Bahasa Inggeris, Bahasa Inggeris sebagai Bahasa Tambahan, Pengajian Bahasa Inggeris, Pengajian Makanan, Matematik Asas, Bahasa Perancis, Matematik Am, Geografi, Kesihatan dan Pembangunan Manusia, Sejarah, Sejarah Revolusi, Pengajian Undang-Undang, Sastera, Kaedah Matematik, Media, Muzik, Penyelidikan Muzik, Persembahan Repertoir Muzik, Pengajian Luar dan Alam Sekitar, Falsafah, Pendidikan Jasmani, Fizik, Psikologi, Politik, Agama dan Masyarakat, Bahasa Sepanyol, Matematik Pengkhususan, Kejuruteraan Sistem, Pengajian Teater, Reka Bentuk Komunikasi Visual.

*\*Mata pelajaran hanya ditawarkan jika cukup bilangan pelajar*